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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de Artikel 45 vragen van CDA, D66, SP en PvdA over de IJsselhallen naar 
aanleiding de besluitvormende gemeenteraad op 15 juni 2020.
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
Op 15 juni 2020 heeft de fractie van CDA Zwolle mondelinge vragen gesteld tijdens de 
besluitvormende gemeenteraad. De beantwoording kon slechts gedeeltelijk plaatsvinden. Daarom 
hebben de fracties CDA, D66, SP en PvdA gezamenlijk de mondelinge vragen als artikel 45 vragen 
aan het college gesteld en daarbij de extra vraag om de gemeenteraad vóór 1 oktober 2020 uitvoerig 
inhoudelijk te informeren over de scenario’s en de stand van zaken rondom grootschalige 
evenementen die spin-off hebben voor Zwolse ondernemers. 

Beantwoording Artikel 45 vragen
 Wij beantwoorden de vragen van de raadsfracties als volgt: 

1. Welk bericht heeft het college van B&W van Libema ontvangen over het weghalen van 
grootschalige evenementen uit de IJsselhalen en het sluiten en afstoten van de hallen?

Antwoord: 
Libéma heeft het college telefonisch en per mail op de hoogte gebracht dat zij het concept IJsselhallen 
zullen afbouwen gedurende de resterende looptijd van de huurovereenkomst. Deze situatie van een 
versnelde afbouw is deels een gevolg van de coronacrisis. Libema is bezig met het afbouwen van het 
personeelsbestand tussen nu en een paar maanden, waarbij zoveel mogelijk een vervangende 
werkplek wordt gezocht. Veel grote beurzen, zoals o.a. Carp, zijn aan het netwerk van Libéma gelieerd 
en Libéma heeft ons laten weten dat enkele beurzen volgend jaar naar de Brabanthallen gaan, 
afhankelijk van de corona situatie. Anderzijds kijkt IJsselhallen ook actief naar welke activiteiten de 
komende tijd door kunnen gaan onder de maatregelen en/of welke contractueel nodig zijn om uit te 
voeren. In een bestuurlijk gesprek op 16 juni heeft Libema een plan voor een tijdelijke invulling 
gepresenteerd met inachtneming van RIVM richtlijnen. Dit plan wordt op dit moment ambtelijk getoetst 
en wij zullen de raad hierover zo spoedig mogelijk nader informeren.

2. Wat staat daarin over de termijn waarop dit gaat gebeuren? 
Antwoord: 
Er is geen formeel bericht ontvangen over termijnen.  

3. Staat in de overeenkomst een aantal evenementen (groot en klein) dat Libema verplicht moet 
organiseren?  

Antwoord: 
Er ligt een huurovereenkomst met betrekking tot de huur van het gebouwencomplex “de IJsselhallen”. 
De huurovereenkomst omvat afspraken omtrent het gebruik van dit gebouwencomplex, niet over de 
wijze van exploitatie.
Zo ja,

a. Is het college van B&W reeds met Libema in gesprek over het volledige nakomen van 
de overeenkomst tot en met 2024?

b. Is het denkbaar – dat wanneer Libema dit niet wil - het college van B&W met Libema 
afspraken maakt om Libema de resterende termijn van de overeenkomst te laten 
afkopen? 
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Zo Nee,
c. Is het College van B&W bereid op korte termijn met Libema afspraken te maken, zodat 

de huidige overeenkomst wordt ontbonden? 

4. Is het college bereid in gesprek te gaan met andere partijen die evenementenlocaties 
exploiteren om de periode tussen vertrek Libema en start bouw van de huizen op de locatie 
IJsselhallen gebruik te blijven maken van de bestaande hallen?

5.  Heeft het college van B&W diverse scenario’s klaarliggen om te zorgen dat in de periode 
tussen vertrek Libema en start bouw van de huizen op de locatie IJsselhallen grootschalige 
evenementen in Zwolle gehouden kunnen worden? We gaan er daarbij vanuit dat een 
stedenbouwkundige ontwikkeling als deze tussen de 7 en 10 jaar duurt, de IJsselhallen zouden 
dus waarschijnlijk tot 2029 nog gebruikt kunnen worden? 

Antwoord op vragen 3, 4 en 5: 
Het college is in gesprek met Libema over de toekomst  van de IJsselhallen gedurende de looptijd 
van de huurovereenkomst naar aanleiding van de recente berichtgeving. Op basis daarvan bepaalt 
het college de vervolgstrategie. We zijn en blijven in goed contact met de IJsselhallen. In de 
IJsselhallen is het mogelijk om tot aan het einde van de huurovereenkomst evenementen te 
organiseren.  
Zo spoedig mogelijk na het zomerreces wordt een voorstel aan de raad aangeboden, nadat ook de 
laatste uitwerkingen van de besluitvorming zorgvuldig zijn afgerond.   

Openbaarheid
Dit voorstel is openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

Voorzitter, Peter Snijders

Secretaris, Ingrid Geveke


